

目录-DIRECTORY-

制冷空调行业铝代铜现状及其发展前景

Discussion on aluminum replacing copper in the refrigeration and air conditioning industry

7075 铝合金型材阳极氧化黑色条纹的成因及其控制措施

Cause analysis and control measures for black stripes in anodized 7075 aluminum alloy profiles

Cu 对亚快速凝固制备 Al-22Si-10Ni 合金组织与性能的影响

Effect of Cu on microstructure and thermal properties of the Al-22Si-10Ni alloy prepared by sub-rapid solidification

Al-6.0Mg-3.0Zn 合金 T 形型材的拉伸性能及微观组织研究

Investigation on tensile properties and microstructure of Al-6.0Mg-3.0Zn alloy profile

堆垛方式对 6061 铝合金铸锭均匀化退火效果的影响

Influence of stacking ways on homogenization annealing effects of 6061 aluminum alloy billets

皮材 Zn 含量对 AA7072/AA3003Mod 铝合金复合材耐蚀性能的影响

The effect of Zn content in cladding on the corrosion resistance of AA7072/AA3003Mod aluminum alloy composites

Al-0.8Mg-0.9Si-0.6Cu-0.4Mn 合金挤压型材的室温停放效应

Effect of room-temperature holding time on Al-0.8Mg-0.9Si-0.6Cu-0.4Mn alloy extrusions

5083 铝合金圆铸锭锻造开裂原因

Cause analysis of forging cracking in 5083 aluminum alloy billets

Mg 含量对 5182 铝合金板激光焊接焊缝组织的影响

The effect of Mg content on laser welding of 5182 aluminum alloy sheet

刊号: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG,

网址: laft.paperopen.com, E-mail: qhjjgjs@163.com